

24 September 2026

24 سبتمبر 2026

**Subject:** OQ Exploration and Production SAOG Signs Three Exploration and Production Sharing Agreement for Onshore Blocks 36, 66 and 43A

**الموضوع:** أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع. توقع ثلاث اتفاقيات للاستكشاف ومشاركة الإنتاج في مناطق الامتياز 36، 66 و 43A

OQ Exploration and Production Al Wahah LLC, OQ Exploration and Production Ghayah LLC, and OQ Exploration and Production Al Dhahirah LLC wholly owned subsidiaries of OQ Exploration and Production SAOG ("OQEP"), announce the signing of three Exploration and Production Sharing Agreements ("EPSA") with the Ministry of Energy and Minerals of the Sultanate of Oman (MEM). Blocks 36, 66, and 43A are large onshore exploration areas. Blocks 36 and 66 are located in Western of Oman where Block 36 is covering approximately more than 18,557 km<sup>2</sup> and Block 66 covers 4,898 km<sup>2</sup>. On the other hand, Block 43A is located in Northwestern part of Oman covering 6,920 km<sup>2</sup>. The EPSAs grant exclusive rights for the exploration, appraisal, development, and production of oil and gas within the Contract Areas.

Under the EPSAs, OQEP will hold 100% participating interest in each of Block 36, Block 66, and Block 43A.

The three agreements also include an initial exploration period of three (3) years (Phase One), which may be followed by a second exploration phase.

The signing of EPSAs for Blocks 36, 66, and 43A marks a significant milestone, advancing OQEP's growth strategy and reaffirming its commitment to long term sustainable value creation for Sultanate of Oman and OQEP's shareholders.

وقعت كل من شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج الواحة ش.م.م، وشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج غاية ش.م.م، وشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج الظاهرة ش.م.م، وهي شركات مملوكة بالكامل لشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع ("OQEP") ثلاث اتفاقيات للاستكشاف ومشاركة الإنتاج لمناطق الامتياز 36 و 66 و 43A مع وزارة الطاقة والمعادن. وتمثل هذه الخطوة محطة مهمة في دعم قطاع النفط والغاز في سلطنة عُمان. وتقع منطقتا الامتياز 36 و 66 البريتان في غرب السلطنة، بينما تقع منطقة الامتياز 43A في شمال غربها. وتغطي منطقة الامتياز 36 مساحة تتجاوز 18,557 كيلومتر مربع، ومنطقة الامتياز 66 مساحة 4,898 كيلومتر مربع، فيما تغطي منطقة الامتياز 43A مساحة 6,920 كيلومتر مربع. وتمنح هذه الاتفاقيات حقوقاً حصرية للقيام بأعمال الاستكشاف والتقييم والتطوير والإنتاج للنفط والغاز ضمن مناطق الامتياز المذكورة.

وبموجب هذه الاتفاقيات، ستمتلك أوكيو للاستكشاف والإنتاج حصة مشاركة بنسبة 100% في كل من مناطق الامتياز 36 و 66 و 43A، كما تتضمن الاتفاقيات فترة استكشاف أولية مدتها ثلاث (3) سنوات للمرحلة الأولى، وقد تعقبها مرحلة استكشاف ثانية.

ويُعد توقيع هذه الاتفاقيات خطوة مهمة لشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ومحطة بارزة في تعزيز استراتيجية نموها، بما يؤكد التزامها بخلق قيمة مستدامة طويلة الأمد لسلطنة عُمان ومساهمي الشركة من خلال تطوير الموارد بكفاءة واستدامة.

Best Regards,



محمود الهاشمي  
الرئيس التنفيذي  
Mahmoud Al Hashmi  
Chief Executive Officer

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

